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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EL DIA 25 DE
JUNY DE 2009

1
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata,  25 de juny de 2009 Hora: 20,00

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada,
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera
Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES .
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Les regidores Sra. Josefa Luján Martínez i Sra. Lucía Moreno Castillo s'incorporen
en el punt 2) de l'orde del dia.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació.

1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DELS ESBORRANYS DE LES
SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 23 D'ABRIL I
28 DE MAIG DE 2009.
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De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la
Presidència a consideració  de la corporació els esborranys de les sessions
celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 23 d'abril i 28 de maig d'abril 2009, que
han sigut remeses als Portaveus o representants dels grups polítics, conforme prevé
l'article 80.2 de l'esmentat text legal.

Se sotmet al Ple l'aprovació de l'acta de 23 d'abril del 2009 que és aprovada
per unanimitat dels membres assistents.

A continuació se sotmet a votació l'aprovació de l'acta de 28 de maig del 2009
que és aprovada per dèsset vots a favor (Grup Popular i Grup Socialista) i una
abstenció (Grup Mixt-EUPV), motivada per la no assistència del Sr. García de la
Mota a la referida sessió.

2. APROVACIÓ DEL PREU PÚBLIC PER UTILITZACIÓ DE PLACES DELS
APARCAMENTS SUBTERRANIS SITUATS A LES PLACES PAÍS VALENCIÀ,
PRÍNCEP D'ASTÚRIES I CARRER LEPANT.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Hisenda
i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació del preu públic per utilització de
places dels aparcaments subterranis situats a les places País Valencià, Príncep
d'Astúries i carrer Lepant.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, d'EUPV i portaveu del Grup Mixt i diu
que és necessari relatar una sèrie d'antecedents d'este punt com que, en primer lloc,
el dia 28 de maig LUBASA va renunciar unilateralment el contracte d'obra pública per
a la construcció i explotació de quatre aparcaments en el subsòl públic, que se li va
adjudicar el dia 21 de desembre del 2005, i es pregunta què es va a fer si
l'Ajuntament és qui ha d'administrar els aparcaments, perquè per a això hauria de
conéixer-se l'estat dels contractes i el moment de la gestió de LUBASA sobre els
aparcaments, si s'han venut o no les dites places i quantes, així com les condicions i
forma en què es contactarà amb els propietaris. Afig que saber estes qüestions és
important perquè en este cas no s'està parlant d'un contracte amb una empresa
proveïdora, sinó que afecta persones que faran ús d'un immoble de propietat
municipal.

Prosseguix dient que el dia 18 de juny va firmar la Moció per a l'establiment de
preu públic dels aparcaments del C/ Lepant, País  Valencià i príncep d'Astúries,
convocant-se la comissió de què, diu, va demanar certificació del Sr. secretari sobre
si s'havia convocat amb les quaranta-huit hores que marca el ROM.

Assenyala que per part de l'oposició hi hauria voluntat de no demorar este
tema, però per part de l'equip de govern no hi havia la mateixa voluntat, atés que la
informació els va començar a arribar el divendres el que va dificultar, atés que
dissabte i diumenge són inhàbils, la consulta als tècnics, i la comissió es va celebrar
el dilluns a les 8.15 del matí.
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Manifesta que el que s'havia de discutir en la comissió va eixir publicat en

premsa, per la qual cosa es pregunta com a regidor quin sentit té que se li convoque
a una comissió, quan l'equip de govern ja fa pública la seua decisió en la premsa,
qualificant esta actitud de prepotència i falta d'ètica política.

Considera que haguera sigut necessari discutir algunes coses, citant entre
elles que en l'estudi es diu que el cost d'actualització és de 17'5 euros/mes per plaça
d'aparcament, sense IVA i, no obstant això, la proposta de tarifa que fa l'equip de
govern és de 30,17 euros sense IVA, és a dir 35€ amb IVA inclòs, la qual cosa
suposa, diu, que el preu calculat pel PP, si es té en compte el preu que el tècnic de
Contractació ha estipulat com correcte, suposa carregar els ciutadans un 76%. Es
pregunta si este increment respon a la intenció de tapar alguns forats o d’“arreglar el
saquito a LUBASA”.

Prosseguix dient que l'estudi realitzat sobre la base de dades que, des del seu
punt de vista, és de dubtosa credibilitat i presumiblement amb errors, està
confeccionat sobre l'estudi de mercat d'explotació de l'empresa LUBASA i, afig,
donat com li ha anat a l'empresa, si es té en compte el dit estudi tampoc els anirà bé.
Per això, diu, el preu que estava cobrant LUBASA era de 55 euros per plaça/mes, la
qual cosa suposa que es proposa una rebaixa de 36% i si el preu que cobrava
LUBASA era de 60 euros al mes, la rebaixa arriba a un 45,5% pel que, diu, si
s'accepta que estos preus eren de subsistència, a fi d'impedir majors pèrdues, es
pregunta quants diners s'estava donant a guanyar a la dita empresa.

Manifesta que no s'estan aprovant les bases i pregunta com es gestionaran
estes places d'aparcament, publicades en premsa però que no s'han discutit en
comissió, afegint que en l'informe d'Intervenció, respecte de les dites bases, es diu
que no consta l'informe jurídic i també destaca les contradiccions existents entre el
que posa el contracte i el que posa en les bases respecte de les places
d'aparcament.

Finalitza la seua intervenció dient que en l'informe d'Intervenció es diu,
respecte del càlcul dels costos del servici, que eixos costos han d'adaptar-se a
l'administració municipal.

Pren la paraula el Sr, Merenciano Benavent, portaveu del Grup Socialista, i diu
que la forma de dur a terme la gestió d'este preu públic és un fidel reflex de la forma
que tenen de gestionar l'Ajuntament i això, diu, perquè es complixen tots els
condicionants de la seua habitual forma de governar.

Assenyala que en una comissió van preguntar la raó de fixar el preu públic en
35 euros quan en l'informe es deia que els gastos eren de 17 euros, i el preu públic,
per Llei, obliga que com a mínim es cobre el cost perquè, atés que es pretén que les
places s'ocupen per a traure vehicles del carrer, es podria fixar el preu més econòmic
que cobrisca el cost que suposa a l'Ajuntament.



                  Secretaría                                            4
D'altra banda, diu, entén molt encertat l'informe d'Intervenció que assenyala

que en fixar un preu públic s'han de conéixer els gastos, que per a l'Administració
són diferents dels de l'empresa privada.

Manifesta que creu que és la primera vegada des que és regidor d'este
Ajuntament, que es fixa un preu públic sense que hi haja un informe del tècnic de
comptabilitat i demana al portaveu del Grup Popular que explique la raó de per què
no s'ha fet així.

Continua dient que si es fera un repàs d'este pla d'aparcament es veuria com
s'inicia amb una planificació errònia, en uns parcs amb vegetació que s'han convertit
en un erm de ciment, prosseguix amb una adjudicació realitzada pràcticament “a dit”
a l'empresa LUBASA, permetent-li uns horaris d'obra que es prolonguen fins a les
dotze o l'una de la matinada, s'imposen uns preus d'eixida a eixes places
d'aparcament exageradament elevats, la qual cosa provoca una situació de
paralització de l'aparcament de Músic Ibars, dificultats financeres de l'empresa i el
perjuí ocasionat a comerciants i veïns.

Considera que els problemes no acabaran perquè amb les bases s'està
discriminant els usuaris actuals d'eixes places, que hauran d'anar-se'n quan han
estat un cert temps, alguns perquè la tenien  en lloguer, i ara per a tornar a tindre una
plaça hauran de concursar i potser els toque en un altre lloc que els vinga pitjor.

Assenyala que el Sr. García Aleixandre va acusar el Grup Socialista de voler
pagar a l'empresa LUBASA al voltant d'onze milions d'euros i afirma que hauran de
pagar més de setze o dèsset milions d'euros.

Finalitza dient que el Grup Popular hauria de preocupar-se més dels veïns i
menys de les empreses que, com això, són responsables de la situació. Recomana a
l'equip de govern que, respecte de les bases, es tracte que als actuals usuaris de les
places se'ls respecte el dret de continuïtat en la seua ubicació, per un altre costat
que, una vegada  realitzada la baremació i presentades les sol·licituds i resoltes, si
no s'acabaren d'omplir s'obriren les places resultants no sols als veïns empadronats
sinó a tots els veïns, encara que el seu vehicle no figure en el padró municipal, i als
treballadors de les empreses radicades a Mislata.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre, portaveu del Grup Popular i respon al
Sr. García de la Mota, donada la seua preocupació per l'estat actual dels contractes
d'inquilins i compradors de les places d'aparcament, gestionades fa vint dies per
l'empresa LUBASA, afirmant que cal tindre en compte que estos contractes estan
firmats amb la dita empresa i no amb l'Ajuntament, que tenia un contracte de cessió i
després  va sol·licitar posar-los en lloguer. Afig que els contractes de lloguer de
places s'han fet mes a mes, per la qual cosa tot aquells veïns que ha llogat una plaça
d'aparcament sap en quines condicions les llogava.

Sobre les vendes en concessió administrativa explica que es van vendre nou
places, de les que huit estan resoltes i només queda una per resoldre. Per això, diu,
l'empresa LUBASA que té l'obligació de fer l'entrega de les claus dels aparcaments
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el dia 29 d'este mes, haurà de deixar lliures totes les places d'aparcaments dels tres
pàrquings executats.

Afirma que ha atés diversos veïns sobre quin seria el futur d'eixes places però
que, fins que es decidisca el futur per part d'este Ple, es tracta de no tindre tancats
els aparcaments sinó que se’n faça ús d’ells en condicions econòmiques favorables
per als veïns de Mislata, encara que allò que s'ha manifestat pels grups de l'oposició
és que el preu hauria de ser molt més baix. En este sentit, diu, en la primera moció
d'Alcaldia es contemplava que foren gratuïts però, afig, es generaven problemes
perquè s'han d'atendre i gestionar i els pàrquings generen gastos corrents de
manteniment, seguretat, neteja... que, com a mínim, han de cobrar-se, per la qual
cosa es va decidir estudiar un preu públic, atés que el veí de Mislata que no té
vehicle no ha de pagar eixe gasto que produirà el veí que té vehicle i  plaça.

Manifesta que el preu pública deixa clar que, segons l'estudi que es va
aprovar per part del projecte de LUBASA, el cost de manteniment de 17,15 euros
s'establix sobre la base que les 1069 places estigueren al cent per cent, per si només
hi ha un 70% la repercussió del gasto és major i és per això que, a partir d'este cost
del preu públic, tal com diu l'informe, l'Ajuntament podrà prendre la decisió que
considere més oportuna, per la qual cosa l'equip de govern i el Sr. Alcalde, prèvia
consulta amb els diferents departaments, va entendre que el preu de 30 euros més
IVA era raonable per diversos factors: primer perquè garantia que es cobriren els
costos del manteniment; segon perquè no se sap si tindrà una acollida del cent per
cent o serà menor i, tercer, perquè s'està en un mercat on hi ha unes persones que
tenen un negoci d'aparcaments, paguen uns impostos i tenen uns preus estimats
molt superiors a 35 euros.

Sobre allò que s'ha manifestat pel Sr. Merenciano Benavent respecte que el
Grup Socialista va sostindre que la liquidació de LUBASA seria d'onze milions i que
l'equip de govern portarà a este Ple díhuit milions d'euros, diu que el que va
manifestar el Grup Socialista, tal com es pot comprovar en les actes, és que es
donaren a compte de la liquidació.

Respecte de la crítica realitzada sobre la gestió dels aparcaments, la
concessió administrativa i on estan ubicats diu que tot això es veurà quan es
finalitzen, i recorda el portaveu socialista que en l'últim Ple en què es va tractar  el
tema, el Sr. Fernández Bielsa va afirmar que comptarien amb el suport del grup
socialista, afirmant que encara que ho duran a terme sense el dit suport, seria bo per
a la ciutadania de Mislata comptar amb tots.

Manifesta que hi ha assumptes que cal portar a Ple perquè ho diu la Llei de
Règim Local i altres en què la pròpia Alcaldia té competència de resolució sense
necessitat debatre's en comissió. Afig que va ser proposta seua que l'oposició
tinguera informació sobre les bases, encara que no el debat, a pesar que no era
obligatori,  i afirma que en la premsa va eixir un dia després que l'oposició tinguera
eixa informació sobre les bases i com proposta de l'equip de govern.
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Manifesta en relació a les propostes del Sr. Merenciano Benavent que va

preguntar si els usuaris  actuals de les places, ja fora en lloguer o en compra, tenien
algun dret o podia realitzar-se algun tipus de gestió, atés que s'anaven a veure
perjudicats per l'incompliment de LUBASA, per a optar a tindre la mateixa plaça, i se
li va contestar per part dels servicis jurídics que no era legal perquè el contracte no
era amb l'Ajuntament, i en haver renunciat la dita empresa, havia d'entregar la
propietat a l'Ajuntament que, a partir d'este moment, podia establir els criteris en les
bases.

En el seu segon torn d'intervenció el Sr. García de la Mota diu que no s'ha dit
quant costarà el pagament a LUBASA, i és important per a fer els càlculs.

Respecte del tema de les bases diu que de forma insistent han plantejat
dubtes i el portaveu del Grup Popular han mantingut que seria el més transparent
possible i, per això, esta transparència s'haguera reflectit en un debat respecte
d’elles. Afig que perquè un periòdic traga una notícia se li ha de donar el dia abans,
en este cas, el dia 19 de juny, el mateix dia que se'ls entrega la documentació.

Assenyala que els contractes s'han fet amb LUBASA però en tractar-se de
ciutadans i ciutadanes de Mislata, d'alguna manera caldria buscar-los una solució.

Manifesta que el cost de la unitat de manteniment no és igual que el cost de la
unitat de producció, i cal estudiar els costos en funció de les variables. Per això, diu,
Intervenció va manifestar que no cal quedar-se amb les dades que dóna LUBASA
perquè funciona de forma diferent de com ho fa l'Administració Pública.

Afirma que l'equip de govern pareix haver-se espantat quan el tècnic ha
proporcionat la dada de 17,5€/mes, perquè resultava difícil explicar a la gent que
LUBASA estava cobrant 60€ i en el mercat s'està cobrant 70 u 90 euros per plaça
d'aparcament.

Pregunta si s'incorreria en una irregularitat si el preu establit de 35 euros no
cobrira els costos reals com establix la Llei, afegint que a ell els números li donen un
resultat superior encara que ha de calcular-ho sense tindre totes les dades en el seu
poder i no sap els costos financers que es derivaran de l'operació que es faça per a
pagar el preu de les obres d'aparcament.

Finalitza dient que no té voluntat de votar en contra de la proposta del Grup
Popular, però sí que siga justa l'esmentada proposta i que quan es faça siga en
consciència i amb totes les dades sobre la taula.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que, efectivament, en sessió
plenària va manifestar que l'equip de govern tindria la mà estesa dels socialistes de
Mislata per a solucionar este problema, però que este suport el rebran sempre que
vetlen pels interessos dels veïns de Mislata i no pel de les empreses privades.

Pren la paraula el portaveu del Grup Socialista, Sr. Merenciano Benavent i diu
que el que ha preguntat en la seua intervenció anterior era la raó de fixar el preu en
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35 euros, perquè no s'ha explicat en la corresponent comissió i haguera necessitat
un estudi seriós que fera creïble la proposta.

Manifesta que en l'informe d'Intervenció es diu que no està clar el nombre de
places existents i, per això, resulta difícil fer una valoració. Afig que s'ha dit que hi ha
1.069 places i en les bases es diu que hi ha 1.064.

Finalitza dient que el Grup Socialista ha criticat LUBASA, i que la postura del
Grup Popular no està tan clara en quan els ha permés la col·locació de casetes
sense pagar pel concepte d'ocupació de via pública, i els han permés que havent de
fer aparcaments alternatius no els facen.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que no sap si les fórmules que
utilitza el Sr. García de la Mota són les que s'utilitzen en esta comptabilitat, perquè
ha afirmat que el preu públic hauria de ser major que el fixat, la qual cosa li fa
suposar que aprovarà la proposta atés que beneficia els veïns.

Sobre qui ha tractat millor l'empresa LUBASA, demana al portaveu socialista
que repasse les actes de Ple per a comprovar que sempre ha responsabilitzat d'allò
que ha passat respecte dels aparcaments l'equip de govern i mai ha culpat la dita
empresa.

Afirma que considera el preu proposat ajustat a la ciutat de Mislata i finalitza
manifestant al Sr. Fernández Bielsa que, respecte del deute que s'ha reconegut a
LUBASA, s'ha estudiat al màxim per a pagar el mínim possible dins de la legalitat,
com podran comprovar.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per vint vots a favor (Grup Popular i
Grup Socialista) i un vot en contra (Grup Mixt-EUPV) va adoptar l'acord següent:

Vist que este Ajuntament procedirà a l'autorització de l'ús temporal de places
d'estacionament de vehicles en els aparcaments situats en el subsòl de les places
País Valencià, Lepant i Príncep d'Astúries d'esta localitat, de titularitat municipal i
destinats a la prestació d'eixe servici.

Considerant que l'article 41 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març,
pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals, establix
que les entitats locals podran establir preus públics per la prestació de servicis o la
realització d'activitats de la competència de l'entitat local, sempre que no concórrega
cap de les circumstàncies especificades en l'article 20.1.B) d'esta Llei (casos en què
procedix la taxa).

Tenint en compte  el cost  de manteniment i conservació que consta en l'oferta
del contracte de concessió dels esmentats aparcaments, que tenia adjudicada
l'empresa Luis Batalla, SAU i sent que segons el Text Refós de la Llei d'Hisendes
Locals la quantia del preus públics haurà de cobrir com a mínim el cost del servici.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 19 de juny del 2009.
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Vist l'informe del Cap del servici de gestió tributària, de data 18 de juny del
2009.

S'acorda:

1. Aprovar l'establiment d'un preu públic pel servici ús temporal de places
d'estacionament de vehicles en els aparcaments sitis en el subsòl de les
places País Valencià, Lepant i Príncep d'Astúries d'esta localitat.

2. Fixant l'import del referit preu públic en 30,17.-€ per mes d'ús autoritzat, més
l'impost sobre el valor afegit.

3. El primer pagament del dit preu, en el supòsit de no coincidència amb el mes
natural, es prorratejarà pel nombre de dies que corresponguen a l'ús efectiu, a
comptar de la data que s'indique en la resolució que acorde l'autorització.

4. El preu públic serà liquidat i recaptat amb aplicació del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de
les Hisendes locals i la normativa que la desenvolupa i complementa.

5. Serà obligatori tindre domiciliat el pagament del preu públic en compte
bancari.

6. El preu públic s'haurà de pagar  mentres no es cancel·le l'autorització d'ús o
es renuncie a ell.

7. Els cessament en l'ús tindran efectes en el preu públic, en el mes següent a
què se sol·liciten si és a petició de l'usuari, i en el mes que s'acorden si es
realitza per iniciativa municipal, no procedint, en cap cas, prorrateig o cap
descompte.

3. MOCIÓ D'EUPV SOBRE EL CENTENARI DE L'EXPOSICIÓ REGIONAL
DE 1909.

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social favorable a l'aprovació de la moció presentada per EUPV sobre el
centenari de l'Exposició Regional de 1909.

Atés que ha sigut presentada una esmena pel Grup Socialista, pren la paraula
el portaveu, Sr. Merenciano Benavent, i diu que esta pretén eliminar el Quart
paràgraf de l'exposició de motius i el punt 2) de la proposta d'acords.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, proponent de la moció i manifesta el
seu agraïment al Sr. Hernández Falcón, com a president de la comissió de Cultura,
que ha presentat la moció per urgència perquè fora inclosa en la present sessió.
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Afirma que un poble que no coneix la seua història i la seua cultura no té futur

i que este és el sentit de la moció. A continuació en dóna lectura, arreplegant la
proposta del Grup Socialista, considerant que amb la dita esmena podria tindre el vot
favorable per unanimitat d'este Ple.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que el seu Grup no té cap
problema a aprovar la present moció amb la modificació presentada, perquè
considerava que s'havien d'abandonar els temes polèmics sobre símbols, que
provoquen una confrontació entre dos parts de la societat valenciana i tractar,
fonamentalment de reforçar el coneixement de la pròpia història.

Finalitza manifestant el seu suport a la moció.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que el seu grup votarà a favor i
demana al regidor d'EUPV que, a fi de complir el primer punt de la proposta d'acords
de la moció, i atés que l'entorn del seu grup és més pròxim al món intel·lectual, faça
la invitació a les persones adequades per a la realització de la taula redona en un
centre públic de Mislata, en la televisió local o on s'estime pertinent.

Conclòs el debat se sotmet a votació en primer lloc l'esmena presentada pel
Grup Socialista que és aprovada per unanimitat dels membres assistents.

A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de
l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents, acorda aprovar la
següent moció, amb les modificacions introduïdes per l'esmena aprovada:

El Centenari de l'Exposició Regional Valenciana 2009 i la seua significació
com a entrada en la modernitat europea és una efemèride que, de fet, està
celebrant-se per tot el nostre País Valencià, Antic Regne de València o, com també
s'ha definit, Comunitat Valenciana.

La premsa ha arreplegat l'esdeveniment amb un tractament extens però
desigual, EUPV de Mislata pensa que, a despit de les diverses interpretacions
economicistes, històriques, socioculturals..., cap pel seu interés intrínsec i per
respecte a la memòria històrica recent, reivindicar tot el que va suposar una crida
d'atenció a la burgesia valenciana benpensant. L'Exposició de 1909 obria la porta
dels sectors valencians més avançats que estaven farts de mirar-se el melic...
improductiu.

L'Exposició va representar, amb tot el debat necessari, una mirada paradoxal
al passat de la pàtria valenciana i al futur dels qui volien una València no merament
proteccionista sinó oberta al risc de l'economia que arribava amb el criteri del
liberalisme econòmic lliurecanvista.

Per tot això, s'acorda:

Primer: el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda la celebració d'una Taula
Redona amb historiadors/es, crítics d'art i estudiosos/es d'este període històric
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recent, a fi de remarcar la significació en el dia de hui, actualitzada, del citat
Centenari.

Segon: el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda que el colofó d'esta taula o
taules de debat serà una Declaració Institucional pactada amb tots els grups
municipals, amb la convocatòria expressa a la ciutadania, amb la recollida de les
diverses sensibilitats nacionals respecte del Centenari de l'Exposició de 1909 o
Regional, a fi de retre homenatge des del respecte a la Història però sempre mirant
avant la societat cohesionada i oberta del Poble Valencià.

Tercer: el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda transmetre el contingut d'esta
moció als mitjans de comunicació del nostre àmbit nacional, com els diaris Levante-
EMV, Les Províncies, El País, El Punt... perquè se’n facen ressò.

4. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA SOBRE MANIFESTACIONS DEL 25
D'ABRIL DEL PRESIDENT DE LA DIPUTACIÓ RESPECTE DELS PROFESSORS
I LA SEUA UTILITZACIÓ DEL VALENCIÀ.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió d'Interior i Benestar Social
favorable a l'aprovació de la moció presentada pel grup Socialista sobre
manifestacions del 25 d'abril del president de la Diputació respecte dels professors i
la seua utilització del valencià.

En defensa de la moció intervé la Sra. Lucía Moreno Castillo que en dóna
lectura:

“El passat 25 d'abril el president de la Diputació de València, Alfonso Rus, en
un acte del Partit Popular va fer unes manifestacions totalment intolerables per a un
responsable públic. En elles insultava i amenaçava aquells professors que usen el
valencià normatiu. Reproduint paraules textuals, els qualificava de “caracollons” i
amenaçava que “anem a rematar-los”.

Estes manifestacions han provocat un gran rebuig en els diferents estaments
del món educatiu: professors, mestres, sindicats, plataformes per a l'ensenyança
pública i, inclús, la Universitat de València, han mostrat públicament el seu més
enèrgic rebuig dels insults i les amenaces del president de la Diputació Provincial.

Quan els excessos verbals acaben en l'insult, es manifesta clarament la falta
d'arguments polítics i de valors morals. I si, com és el cas, es parla de “sentir el
ferro”, o de “rematar”, es cau en una incitació a la violència, punible almenys
èticament, i més encara si l'autor és una autoritat política triada democràticament.

Per tot això, es presenta al Ple la següent proposta d'acord:

1. Que el president de la Diputació Provincial de València, Alfonso Rus,
demane disculpes, públicament, pels insults i les amenaces proferides
contra els professors que usen el valencià normatiu.



                  Secretaría                                            11
2. Que el Ple de l'Ajuntament de Mislata manifeste el seu rebuig de les

paraules del president de la Diputació Provincial de València, de manera
que es restaure el bon nom de la institució.

3. Fer públic este acord en els mitjans de comunicació locals, comarcals i
autonòmics i enviar còpia del mateix al president de la Diputació, portaveu
del PP i PSPV.PSOE de la Diputació, així com també als directors de tots
els col·legis i instituts de Mislata.”

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que, com va comentar en la
comissió corresponent, sent vergonya aliena per este comportament que no ha de
tolerar-se, menys venint d'alts càrrecs de govern, que perjudiquen la imatge de la
política i de qui es dediquen a ella, per la qual cosa considera que no ha de
permetre's que certs personatges, per la seua pròpia idiosincràsia, embruten la
imatge de les institucions.

Afirma que no és la primera vegada que el Sr. Rus es dirigix en termes
semblants, utilitzant eixe llenguatge que el denomina “planer” que podria estar bé
en un altre terreny, però no estant al capdavant d'una institució com la Diputació.

Considera que estes declaracions van ser desafortunades i davant de la
petició de rectificació el que va fer va ser reafirmar-se en els seus plantejaments,
fent afirmacions com ara les comentades en la moció. Repetix que tot això no pot
permetre's, ja es tracta d'un membre del Partit Popular o de qualsevol altre partit,
perquè sí es tractara d'Esquerra Unida, ho criticaria amb la  mateixa contundència.

Finalitza dient que una persona d'estes característiques no ha d'estar al
capdavant d'eixa institució i afirma que haguera introduït una esmena perquè la
pròpia moció incloguera la petició de dimissió del president de la Diputació.

Pren la paraula la Sra. Moreno Castillo i diu que el seu grup acceptaria afegir
en l'adopció d'acords la dita petició de dimissió.

Afirma que tant en política com qualsevol altre àmbit li molesta la falta de
respecte, considerant que no s'ha d'atacar a cap col·lectiu que pense de forma
diferent, cosa que fa habitualment el Sr. Rus.

Considera que la violència verbal és violència i pot ser denunciada i
sancionada, mentres este senyor pareix estar per damunt del bé i del mal. Afirma
que hi ha una sentència imposada a un membre del Partit Socialista que va insultar
el públic durant un Ple i està pagant un multa per això, cosa que, diu, li pareix
perfecta, perquè insultar a qui no compartix la pròpia forma de pensar no és
democràcia.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que el primer punt de la moció
proposa que el president de la Diputació de València, Sr. Rus, demane disculpes
públicament pels insults i amenaces proferits contra els professors que utilitzen el
valencià normatiu i, afirma, el Sr. Rus ha demanat disculpes públicament, tal com
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s'ha publicat en premsa. Per això, diu, la moció decau atés que el més important era
que demanara disculpes.

Continua dient que en la Diputació de València es va presentar la mateixa
moció, atés que és una moció de partit, i el Sr. Rus va donar les explicacions
oportunes, aclarint que es referia concretament a tres mestres perquè havien
insultat el president de la Generalitat i que als altres els demanava disculpes.

Finalitza dient que al seu grup li basten estes declaracions i, per això,
rebutjaran la moció.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i afirma que no té coneixement que
haja demanat disculpes però sí que s'ha admés a tràmit en el Jutjat la denúncia
d'Escola Valenciana i del STE, per la qual cosa hi haurà algun indici de delicte en
estes declaracions.

Manifesta que el president de la Diputació ha afirmat que paren atenció els
consistoris que aproven la moció perquè tindran molt de “morro” per a demanar
després diners a esta institució, com si fóra l'amo dels diners. Afig que esta forma
de governar és intolerable i mostra el tarannà d'esta persona.

Finalitza dient que a causa de la responsabilitat del càrrec públic considera
que el president de la Diputació hauria de dimitir perquè té l'obligació de mantindre
la imatge de la institució.

Pren la paraula la Sra. Moreno Castillo i diu que pareix que el Grup Popular
de Mislata compartix moltes coses amb el Sr. Rus, explicant que les seues
disculpes han consistit a dir que no amenaça mai ningú, que el que ha de dir ho diu
en la cara, i que estos insults els manté només per a tres persones concretes, i si
algun col·lectiu s'ha sentit molest, que ho sent.

Pregunta al Grup Popular si estes declaracions els pareix que són una
disculpa, afegint que no és la primera vegada que el Sr. Rus fa estes coses i la
seua actitud demostra el seu fons moral i polític.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que s'està donant una
importància excessiva a la qüestió. Afirma que rebutja qualsevol incontinència
verbal, encara que no sap en este cas com es va produir, perquè en estos mateixos
plens s'han dit coses, com també es diuen coses al carrer i als mitjans de
comunicació, sense que això haja de tindre com a resultat sol·licitar dimissions.

Finalitza afirmant que considera excessiu que per esta qüestió se sol·licite la
dimissió del president de la Diputació.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament acorda rebutjar la moció per onze
vots en contra (Grup Popular) i deu vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV).
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5. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR SOBRE L'ELABORACIÓ D'UN ESTUDI

RELATIU A LA IMPLANTACIÓ D'UN SISTEMA D'UNIFICACIÓ DE PAGAMENTS
TRIBUTARIS.

El Sr. García Aleixandre anuncia que retiraran la moció del present Ple pel fet
que es va cometre un error en la seua proposta, perquè havia d'haver-se presentat
com una proposta d'Alcaldia, amb els informes pertinents, tant tècnics com jurídics, i
així es farà en el pròxim Ple.

A les vint-i-dos hores, el Sr. alcalde anuncia un recessió de cinc minuts,
continuant la sessió a les 22.05.

Urgències:

RESOLUCIÓ DE RECLAMACIONS CONTRA L'APROVACIÓ INICIAL DEL
PRESSUPOST MUNICIPAL PER AL 2009 I LA SEUA APROVACIÓ DEFINITIVA.

El Sr. secretari explica que l'assumpte està dictaminat però en no haver-se
inclòs en l'orde del dia ha de ratificar-se la urgència de l'assumpte per majoria
absoluta.

Se sotmet a votació la declaració d'urgència de l'assumpte, que és aprovada
per onze vots a favor (Grup Popular) i deu vots en contra (Grup Socialista i Grup
Mixt-EUPV)

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control
d'Hisenda i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació de la proposta d'Alcaldia,
de data 23 de juny, de desestimar la reclamació presentada pel Grup Socialista, de
no considerar reclamació al pressupost l'escrit presentat per D. Pere Bessó
González, i d'aprovar definitivament el pressupost aprovat inicialment el dia 29 de
maig.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que les explicacions donades
per la Sra. interventora en la comissió d'Hisenda van ser molt instructives i les tindrà
en compte en els pròxims pressupostos.

Manifesta que compartix el sentit de la reclamació interposada pel Sr. Pere
Bessó i que es vol cridar l'atenció a la reflexió política, perquè EU porta anys
reclamant la solidaritat activa dels pobles rics amb el tercer món. Explica que ajudar
els pobles i les nacions en situació de pobresa és ajudar-se un mateix, i que si tots
els diners que s'invertix en vigilància costanera, tanques i fronteres insolidàries es
destinara a invertir en estos països i a facilitar-los la seua supervivència en compte
d'explotar-los, no seria necessari parlar de “Pobresa 0”. No obstant això, diu, la
realitat és la que és, i cal recórrer a les institucions  i als pressupostos municipals
per a ajudar a eradicar este alifac que cada dia va en augment.

Continua dient que ja en data 27 de maig va sol·licitar al regidor responsable
que incrementara la partida del 0,7%, cosa que no ha passat, havent rebut les
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mateixes excuses que anys anteriors, perquè realitzar convenis amb altres
associacions no vol dir que no existisca una partida específica per a projectes de
col·laboració i desenvolupament.

Manifesta que cal tindre en compte que els acords es formen per a quelcom i
el dia 5 de maig del 2009 es va firmar el Pacte Valencià contra la Pobresa per tots
els partits polítics representats en les Corts Valencianes, conjuntament amb la
Plataforma Pobresa 0. Afig que açò revela la voluntat política d'incloure en els
pressupostos eixa xifra del 0,7%,  i també  demostra que a Mislata no hi ha eixa
voluntat política.

Afirma que el seu grup continuarà insistint fins que s'entenga que no es pot
firmar agermanaments amb ciutats que estan al límit de la pobresa, i oblidar
posteriorment què s'ha firmat.

Agraïx a l'associació AHUIM el treball realitzat respecte de la qüestió del
Sàhara però, no obstant això, amb el poble de la Llisa, a Cuba, el Grup Popular
demostra no tindre cap interés a continuar eixe agermanament i pareix voler trencar
tot tipus de relació amb eixa ciutat.

Finalitza dient que els pressupostos que hui definitivament s’aprovaran
continuen sent uns pressupostos insolidaris, no participatius, que no tenen en
compte les dones i les seues possibilitats de desenvolupament, que s'han fixat en
les grans obres i poc en els aspectes socials, com a temes de dependència,,
menjadors socials, atenció domiciliària, escoles infantils. No és un pressupost, diu,
que mire treballadors i treballadors, perquè seguix sense resoldre el problema del
catàleg de llocs de treball i prosseguix amb una pèrdua del seu poder adquisitiu. Tot
això, afig, són raons més que suficients per a votar en contra.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que en este punt es tracta
una reclamació presentada pel Grup Socialista als pressupostos que es van portar
per a l'aprovació provisional pel Ple.

Expressa el suport d'un Grup a la proposta realitzada pel portaveu d'EUPV
sobre increment de dotació en la plantilla de col·laboració al desenvolupament.

Respecte del recurs presentat pel Grup Socialista explica que durant el matí
s'ha reunit la comissió d'Hisenda per a tractar este tema, comissió a què qualifica de
didàctica, encara que mantinga discrepàncies amb Intervenció citant, en concret,
aquella que arreplega el primer punt del seu recurs i que fa referència al decret
d'Alcaldia pel qual s'adjudicava la redacció del projecte de Centre de Dia per
240.000€ i s'assigna una partida pressupostària, concretament la 466.227.

Prosseguix dient que quan observen el pressupost i veuen que en eixa
partida hauria d'haver-hi 235,422 euros, quantitat per la qual s'ha adjudicat el
projecte, comproven que només hi ha 101.357,80€ i, afirma, no es pot contraure un
gasto sense que estiga dotat pressupostàriament.



                  Secretaría                                            15
Continua dient que este gasto està previst en una partida diferent però no hi

ha res que faça que este canvi es produïsca.

Assenyala que hi ha una altra partida pressupostària en què es dóna la
mateixa situació i el que s'ha fet és aprovar una modificació de crèdits que no està
arreplegada en el pressupost, en què no n'hi ha prou diners per a atendre eixe
compromís, per la qual cosa també es produirà dèficit.

Finalitza dient que s'incomplix la Llei Reguladora de les Hisendes locals, que
establix que el pressupost ha d'aprovar-se sense dèficit inicial.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu al Sr. García de la Mota que l'equip
de govern té sensibilitat sobre el tema que ha apuntat. Afig que el que va en l'orde
del dia és una proposta que es rebutja perquè no complix el que marca la Llei com a
impugnació d'un pressupost.

Afirma que compartix el criteri del portaveu d'EUPV però que s'està en una
situació difícil que no permet comptar amb més diners.

Afig que s'ha esmentat la ONG, AHUIM i la labor que està fent centrada en el
poble sahrauí, i  cal destacar que, a més dels recursos que la mateixa organització
aconseguix, està sent dotada per este Ajuntament en quantitats superiors a les
assignades abans que el Grup Popular es fera càrrec del govern.

Assenyala respecte de l'agermanament amb la ciutat de La Llisa, que l'equip
de govern ha tractat este tema però no tenen garantia que els diners que s'envie
arribe a qui ha de rebre’ls, i els antecedents ho demostren, perquè per a portar mil
euros es van originar cinc mil de gastos. Assegura que no hi ha res en contra d'este
agermanament i que si es troba el sistema de garantir que l'ajuda arribe, atés que a
Cuba pareix obrir-se algun badall d'obertura, l'equip de govern procurarà col·laborar
amb este agermanament.

Respecte de les al·legacions del Grup Socialista diu que fins al dia 20 de juny
tenien termini per a presentar-hi al·legacions, per la qual cosa no entén la pressa
per a presentar-les el dia 2, perquè considera que compten amb tècnics prou
preparats perquè els hagueren informat respecte d’elles, com han fet este matí els
tècnics municipals.

Prosseguix dient que segons pareix, hi ha dos punts que no li han quedat clar
al Sr. Merenciano i explica que tot gasto inicial va al capítol 2 de gastos, en este cas
es tractava d'un expedient que se certificava automàticament, la qual cosa obligava
a fer un decret d'Alcaldia perquè corresponia a un Pla Zapatero que exigia que en
un temps rècord es presentara que existia la dotació corresponent per a poder
aconseguir la subvenció.

Continua dient que quan es procedix a la comptabilització i formació del
pressupost es veu que esta partida, per ser la redacció d'un projecte, va a
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inversions, i si hagueren mirat l'annex d'Inversions hagueren comprovat que allí
s'arreplega la quantitat de 235.422 euros.

Manifesta que en un pressupost pot haver-hi un error material però els
servicis tècnics cuiden especialment aquelles operacions especials que s'hagen fet
durant la vigència d'un pressupost prorrogat, que són pràcticament les quatre
modificacions de crèdit, per a no fer quelcom que siga contrari a Llei, afig que
Intervenció ha realitzat un estudi molt detallat.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que s'ha parlat de tres espais
diferents com són les partides del 0,7%, les ONG  i els agermanaments.

Explica que l'agermanament porta darrere de la seua firma una
responsabilitat recíproca, i que els ciutadans d'esta ciutat compartisquen amb els de
la ciutat agermanada cultura, tradicions, art, economia, etc., tot això origina un cost
econòmic.

Manifesta que no sap què ha volgut dir el Sr. Jarillo Sánchez quan ha
comentat que per a donar mil euros a La Llisa s'havien gastat cinc mil.

Continua dient que amb un pressupost ajustat com amb el que es compta es
tractaria de gastar el que fóra prioritari, just i solidari amb el que es defén.

El concepte de solidaritat i el del 0,7%, afig, té com a objectiu l'ajuda al
Tercer món, i si es fera una enquesta a la ciutadania sobre si part dels impostos
deguen o no destinar-se a estos fins se sorprendrien de la sensibilitat dels
ciutadans, que saben que la inversió en el desenvolupament d'eixos països redunda
en el desenvolupament propi.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que l'equip de govern afirma
que sempre fan el que informen els tècnics,  però succeïx només quan els pareix bé
els dits informes.

Prosseguix dient que en Intervenció tenen un gran coneixement però també
poden equivocar-se, per això considera que pot mantindre una opinió diferent i
discrepar en esta matèria i repetix, no s'ha convençut en estos dos punts
assenyalats, encara que sí en la resta, que ha acceptat.

Finalitza reiterant que considera que el pressupost manté dèficit i no s'hauria
d'aprovar.

Pren la paraula el Sr. Jarillo Sánchez i diu que en l'anterior intervenció no
s'ha aportat res de nou i, per això, passa el torn de paraula al Sr. García Aleixandre.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu al Sr. García de la Mota que ja fa sis
anys, en el 2002, segons consta en l'acta, es va parlar de quina era la posició del
Grup Popular respecte de l'agermanament de La Llisa.
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Diu al portaveu del Grup Socialista que en la comissió d'Hisenda celebrada

este matí ha vist un autèntic interés a debatre els pressupostos d'esta ciutat, al
contrari del que ocorre quan es van debatre els pressupostos inicials, perquè llavors
només van fer quatre preguntes sense importància.

Afirma que els pressupostos es van aprovar definitivament i es publicaran en
uns dies, amb la qual cosa seran executius, per la qual cosa li queda la via
contenciosa administrativa si està segur que estos pressupostos presenten dèficit.

Considera que la reclamació interposada pel Sr. Merenciano Benavent no té
cap fonament tècnic, jurídic o econòmic i, afig, els tècnics d'este Ajuntament no
decidixen, fan informes i assessoren sobre les decisions que planteja l'equip de
govern i les propostes realitzades pel Sr. alcalde.

Finalitza dient que no hi ha cap intervenció que no s'empre a fons en la
confecció del pressupost i que no estiga segura, abans de passar pel Ple, que no té
dèficit perquè la Llei no l’admet.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots a favor (Grup Popular)
i deu vots en contra (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent:

Vist l'escrit de data 28 de maig (RE núm. 8222), firmat per D. Miguel
Merenciano Benavent en representació del grup municipal socialista, pel que
s'interposa recurs de reposició contra l'acord d'aprovació inicial del pressupost de
2009 provisional .

Vist l'escrit presentat per D. Pere Bessó González en data 15 de juny (R.E.
8974), sobre al·legacions relatives al 0.7% per a ajudes al desenvolupament

Vist l'art. 170.2 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes locals,
aprovat per RD Legislatiu 2/2004.

Vist l'informe de Secretaria de data 23 de juny, en què s'informa que
l'al·legació presentada per D. Pere Bessó González no constituïx una reclamació
emparada en l'art. 170 de la Llei mencionada, per quant no invoca precepte legal o
títol legítim en virtut del qual siga exigible una determinada consignació de crèdit per
al compliment d'una obligació exigible.

Vist l'informe d'Intervenció d'esta mateixa data que diu el següent:

“INFORME 600/2009

Resultant que en data 28 de maig  del 2009 s'aprova inicialment en sessió
extraordinària pel Ple de l'Ajuntament de Mislata el Pressupost General per a
l'exercici 2009, publicant-se en el Butlletí Oficial de la Província de València el 2 de
juny  del 2009,
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Resultant que dins del termini de 15 dies d'exposició pública segons establix

l'art. 169 del TRLRHL, consta en el Registre Municipal el 2 juny del 2009, número
8.222, reclamació presentada pel portaveu del Grup Socialista, reclamació que
anomena el portaveu del Grup Socialista  “recurs de reposició”.

Vist l'informe de Secretària a l’anomenat Recurs de Reposició interposat pel
Grup Socialista, contra l'acte administratiu d'aprovació inicial del pressupost .

 Per esta Intervenció S'INFORMA:

1r. En relació amb  la sol·licitud  de l’anomenat recurs de reposició,
s'especifica que l'acord d'aprovació  inicial del pressupost siga nul per no haver-se
seguit el procediment establit, la dita menció no queda acreditada en les
manifestacions del  cos de l'escrit presentat. Les manifestacions abocades en l'escrit
es referixen a modificacions de crèdit efectuades respecte del pressupost prorrogat,
aprovades pels corresponents òrgans  competents, però no s'assenyala quin és
l'acte de tràmit, informe o document del pressupost que no consta en la
documentació de l'expedient del  PRESSUPOST MUNICIPAL per a l'exercici 2009.

2n. En relació amb el punt primer de l’anomenat recurs de reposició, consta en
l'annex D'INVERSIONS LA QUANTITAT REFERIDA A LA REDACCIÓ DEL
PROJECTE DEL CENTRE DE DIA, AIXÍ COM  ELS GASTOS REFERENTS A LA
DIRECCIÓ DE L'OBRA . No produint la dita incorporació a l'actiu dels gastos de
REDACCIÓ DEL PROJECTE DEL CENTRE DE DIA, un dèficit pressupostari,  sinó
una nova classificació econòmica, incorporant  a la inversió   inicial  de construcció
del Centre de Dia per a majors els gastos de redacció del projecte i de  la  direcció de
l'obra .

3r. En relació amb el punt segon i tercer, de l’anomenat recurs de reposició, es
referixen a modificacions de crèdit, aprovades en el Ple de 30 d'abril, respecte que
no van existir reclamacions i van esdevindre definitives, el grup socialista considera
que no incloure les dites modificacions aprovades per “òrgan competent”, en el
pressupost inicial produïx dèficit, la dita afirmació és errònia , l'art. 21.6 del RD500/90
de 20 d'abril, establix expressament “El Pressupost definitiu s'aprovarà amb efectes
d'1 de gener i els crèdits hi inclosos tindran la consideració de crèdits inicials. Les
modificacions i ajustaments efectuats sobre el pressupost prorrogat s'entendran fetes
sobre el pressupost definitiu, llevat que el Ple dispose en el mateix acord d'aprovació
d'este últim que determinades modificacions o ajustaments es consideraren inclosos
en els crèdits inicials, i en este cas hauran d'anul·lar-se estos”. No consta
pronunciament del Ple, que les modificacions aprovades per Ple, hagen de
considerar-se incloses en els crèdits inicials. Per això,  la consideració de  no
incloure les modificacions de crèdit en el pressupost inicial no és una qüestió que
interferix en l'equilibri del pressupost inicialment  aprovat, sinó una qüestió d'ajustos
del pressupost prorrogat sobre el pressupost aprovat  en l'exercici 2009, que encara
que extemporàniament aprovat , té  efectes des de l'u de gener.

4t. En relació amb el punt Quart i quint, de l’anomenat recurs de reposició, es
referixen a transferències de crèdit aprovades per la Junta de Govern Municipal,
unes referides a gastos de personal, en este cas i de conformitat  amb el que
disposen les bases d'execució del pressupost de 2009, les modificacions de crèdit
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referents a gastos de personal (excepte les generacions de crèdit i crèdits modificats
a càrrec del romanent líquid de Tresoreria) s'entendran incloses en els crèdits
inicials. (base 7.3 de les bases d'execució). Hi ha pronunciament del Ple,  les
modificacions aprovades referents a crèdits de Personal, hagen de considerar-se
incloses en els crèdits inicials. A l'efecte d'ajustar les modificacions de crèdit de
Personal en els crèdits inicials, es presente esmena respecte dels crèdits de
Personal, el 18 de maig de 2009.

Respecte de l'apartat quint, es referix a una transferència de crèdit, no referida
a crèdits de personal, i per tant que no s'ha d'incloure en els crèdits inicials del
pressupost, a estos efectes l'art. 21.7 del RD 500/90 establix “Aprovat el Pressupost
definitiu, hauran d'efectuar-se els ajustaments necessaris per a donar cobertura, si
és el cas, a les operacions efectuades durant la vigència del Pressupost prorrogat”“.A
estos efectes s'ha procedit al barrat de l'operació de transferència de crèdit  2/2009,
respecte dels gastos no executats per transport, a fi de la subvenció d'activitats
culturals.

5t La resta d'apartats que es mencionen en l’anomenat recurs de reposició,
redunden amb allò que s'ha exposat en els apartats anteriors.

Per tot allò que s'ha exposat s'informa la desestimació de la reclamació
presentada per insuficiència de crèdit.

És tot allò que procedix”.

S'acorda:

1. Desestimar la reclamació presentada per D. Miguel Merenciano Benavent
en representació del grup municipal socialista (R.E. núm. 8222).

2. No considerar reclamació al pressupost emparada en l'indicat art. 170
l'escrit presentat per D. Pere Bessó González (R.E. 8974).

3. Aprovar definitivament el pressupost i plantilla de personal aprovats
inicialment mitjançant un acord plenari de 28 de maig de 2009.

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA SOBRE
ATORGAR LA PROTECCIÓ COM BÉ D'INTERÉS CULTURAL AL POU DEL
QUINT.

Pren la paraula el Sr. Merenciano que dóna lectura dels acords que proposa la
moció i que són els següents:

1) Instar la Generalitat Valenciana que en l'execució de l'actual projecte de
traçat per a la ronda Nord (que flanquejaria el Pou del Quint) es propose
modificació perquè no afecte el Pou del Quint o el deixe apartat del nucli
urbà de Mislata.

2) Instar la Generalitat Valenciana que declare el Pou del Quint com Bé
d'Interés Cultural Valencià.
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Explica que la urgència de la moció perquè siga tractada en esta sessió està

justificada que es va presentar fa un mes i no s'ha portat a cap comissió, ni passat
per Ple, sense que des del seu Grup puguen entendre quines són les raons.

Se sotmet a votació la declaració d'urgència de l'assumpte que és rebutjada
per onze vots en contra (Grup Popular) i deu vots a favor (Grup Socialista i Grup
Mixt-EUPV)

Part dedicada al control dels altres òrgans de govern.

5. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 26 DE FEBRER.

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte
de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò
que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per
la Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 28 de maig de
2009.

6. PRECS I PREGUNTES.

− El Sr. García de la Mota, després de referir-se a la ruptura de canonades
d'aigua, baixada de pressió i la informació proporcionada a la gent sobre
col·locació de bombes d'aigua en l'edifici, pregunta en relació  amb
l'Hospital Militar si el Sr. alcalde pensa seguir callat i esperar que
escampe el temps o, al contrari, recuperarà la propietat i dignitat del
càrrec per a reunir-se amb els agents socials i polítics necessaris, a fi
d'actuar davant de la Conselleria amb tots els mecanismes legals al seu
abast.

Ja no val, diu, el seu silenci, perquè de continuar donant la callada per
resposta hauríem de concloure que es troba content o està d'acord amb la
mort lenta de l'Hospital Militar i el fet que el recurs a la sanitat de la
ciutadania de Mislata es repartisca entre València i Manises.

I, prosseguix, perquè la ciutadania veja que apuntem també en positiu,
per què no agafa el bou per les banyes i se suma en la reivindicació de
l'Hospital Militar a l'alcaldessa de Quart?

Afig que la reivindicació conjunta de les dos poblacions veïnes, Mislata i
Quart de Poblet, podria tindre un efecte ben interessant i moure alguna
peça per a revitalitzar el futur de l'Hospital Vázquez Bernabeu.

Respon el Sr. alcalde que, en cap moment, ha donat “la callada per
resposta” ni per part d'Alcaldia, ni per part de l'equip de govern, perquè en
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cap moment s'ha deixat de reivindicar en la Conselleria i on ha fet falta
l'Hospital Militar i, diu, quelcom s'ha aconseguit.

Prosseguix recordant que fa uns dies va haver-hi una manifestació en la
porta de l'Hospital, on van estar tres dels seus companys representant
l'equip de govern.

Respecte d’allò que s'ha afirmat sobre la “mort lenta de l'hospital” afirma
que el Grup Popular s'ha posat enfront d'una situació que sí que cal
qualificar de tal, perquè era potestat del Ministeri de Defensa i a partir
d'agost o setembre no es cobrien les baixes que agafaven els metges.
Per això, afirma, si algú ha tingut responsabilitat i s'ha cregut seriosament
la sanitat, ha sigut la Generalitat Valenciana.

− La Sra. Moreno Castillo pregunta al Sr. López Sinisterra quina és la raó
perquè ordene al tècnic d'Infraccions i Sancions que modifique, a la seua
conveniència, els informes que realitza, ordenant-li que elimine
determinats paràgrafs que no li agraden.

El Sr. López Sinisterra contesta que no fa res per capritx sinó amb
l'assessorament del Sr. secretari de la corporació, per la qual cosa si
desitja alguna contestació més àmplia, serà qui se la puga explicar.

− La Sra. Martínez Mora pregunta al Sr. López Sinisterra si es nega a firmar
per escrit eixes ordes quan són requerides pel tècnic, incomplint una
circular d'Alcaldia en este sentit.

El Sr. López Sinisterra repetix la contestació donada anteriorment.

El Sr. alcalde explica que el Sr. López Sinisterra és instructor en molts
casos, de policia, tràfic o mercats i el tècnic li prepara unes propostes
perquè les firme i té, per això, potestat per a demanar una modificació que
no suposa vulnerar un informe i que, quan passa, es consulta al Sr.
secretari d'esta corporació.

− El Sr. Merenciano Benavent planteja com a prec al Sr. López Sinisterra
que conteste a les preguntes que se li fan, atés que no suposen cap
afirmació, sinó que només pretenen conéixer què ha passat, perquè
només tenen coneixement d'una banda i si l'altra no dóna explicacions
que, potser, tinga alguna cosa a callar.

A les vint-i-tres hores i deu minuts per l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això
s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que done
fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,
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